
 
 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

REFERAT AF ORDINÆR GENERALFORSAMLING 
26. marts 19.00 på 1. sal i Tingbakkehallen 

1: Valg af dirigent 
Peder Lund valgt med akklamation på vanlig vis – vi takker. 
Peder redegjorde for betingelserne ved eventuel afstemning samt godkendelse af GF indkaldt 
rettidigt. 
  
 
2: Formandens beretning 
Generelt et roligt år uden større udfordringer eller opgaver for bestyrelsen. 

  

Vejbrønd udskiftet ved Kornbakken da den var faldet sammen. 

Vejbump og pullerter er udskiftet i efteråret 2024 af www.vejbump.dk. 

  

Dialog med snerydning (Kathøj)  -  aftalen er at hvis der er 5 cm sne inden 6.00 om morgenen så 

ryddes der. Har man først kørt biler på det, så kan det ikke betale sig. 

  

Herudover gode bestyrelsesmøder hvor Stubmarken 54 jævnligt er vendt og fulgt tæt. Der er for 

indeværende lavet jordprøver og vi afventer høring omkring det videre forløb. 

  
 
3: Forelæggelse af regnskab 
For indeværende 5 matrikler i restance. Snerydning sparet i år grundet den milde vinter. 
Der eksisterer en solid opsparing til kommende vejreparationer/ ny asfalt i fremtiden. 
 Der er i år blevet brugt penge på at reparere vejene, i håb om at de ikke frostsprænger. 
 
4: Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne 
Her var der ingen forslag. 
  
 
5 Vedtagelse af budget og fastsættelse af bidrag 
Gennemgang af fremlagte budget, der blev godkendt af GF. 
Eksisterende bidragsbeløb pålydende 2.000,- dkr fastholdes. 
  
 
6 Valg af Formand. 
Da Djørup, har måtte trække sig, har Carlo valgt at træde ind som formand. Ligeledes kan det nævnes 
at Claus er trådt ind i Bestyrelsen samt at Bettina er valgt ind som suppleant. 
  

http://www.vejbump.dk/


 
 

 

Referent Stig Serup 

 
7. Valg af øvrige bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. 
Som tidligere nævnt, er. 
Carlo valgt som formand, 
Michael er kasserer 
Stig fortsætter som medlem 
Nicolai medlem ikke på valg 
Claus er trådt ind som med medlem, på baggrund af Michaels afgang. 
Suppleanterne er Christian og Bettina. 

 
8. Valg af revisorer og revisorsuppleant. 
Erik og Marcus er genvalgt som revisorer og Henning som suppleant. 

 
9. Evt. 
Under eventuelt blev der snakket lidt løst og fast, særligt vedrørende Stubmarken 54. 

I den forbindelse var der flere fra vandværket mødt op, der kunne fortælle lidt vedrørende deres 

forsyning af Stubmarken 54 samt samarbejder på tværs af vandværkerne. 

 

 

Bestyrelsen vil stadig gerne opfordre alle medlemmer til at opgiver en kontaktmail således at 

indkaldelser kan blive fremsendt i en gruppe mail – i stedet for at skulle omdeles i postkasserne. 

Dette kan sendes til info@kloeverholm.dk 

 

 

_____________________    _____________________ 

Carlo Bendtsen      Peder Lund 

Formand      Dirigent 
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